
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XXX/2017 

z XXX sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 30 maja 2017 r. 

w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00 , a zakończono o godz. 17:15. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

-  Starosta Nowomiejski                           -  Andrzej Ochlak 

-  Skarbnik Miasta                                   -Wioletta Chętnicka 

-  Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia 

   Komunalnego                                       -  Damian Artuszewski 

-  Adwokat                                              - Tomasz Kwiatkowski 

-  Radny Rady Powiatu                             - Marek Piątkowski  

- Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów – Lech Bober 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego              -  Iwona Laskowska Dariusz Sobaszkiewicz 

 Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

    - stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z  XXIX  sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z  

    wykonania budżetu Gminy Miejskiej za rok 2016 oraz podjęcie uchwały w sprawie  

    absolutorium : 

       a ) sprawozdanie Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego z wykonania budżetu za rok  

           2016 wraz z informacją o stanie mienia Gminy, 

       b)  sprawozdanie finansowe, 
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       c)  opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy  

           za rok 2016 wraz z informacją o stanie mienia Gminy, 

       d)  opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy za rok 2016 oraz  

            wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium, 

       e)  opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o  

            udzielenie absolutorium Burmistrzowi Nowego Miasta Lubawskiego, 

       f)  dyskusja nad wykonaniem budżetu Gminy za rok 2016, 

       g)  podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze  

            sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016 rok, 

       h) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

     Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

    na 2017 rok.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

      w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2018. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania na drogach   

      publicznych na terenie Nowego Miasta Lubawskiego, ustalenia opłat za parkowanie w tej  

      strefie i opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  

      bezprzetargowym nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy  

     Miejskiej Nowe  Miasto Lubawskie. 

13. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

14. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja dokonał otwarcia XXX sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.                                      Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego 

Mieczysława Kubackiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska 

jednomyślnie w obecności 14 radnych wybrała radnego – Mieczysława Kubackiego na 

sekretarza obrad. 
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Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła  zmian do porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Deja przedstawił porządek obrad XXX sesji Rady 

Miejskiej.                                                    

                                                                  Ad. pkt 4 

Protokół z XXX sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny Adam Kłosowski nie zgłosił uwag do protokołu.  

Pozostali radni również nie wnieśli uwag do protokołu. Protokół z XXX sesji Rady Miejskiej 

został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie w obecności 14 radnych.                                                                                                                   

                                                                    Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. Burmistrz Nowego Miasta 

Lubawskiego –Józef Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  W wyniku dyskusji sprawozdanie i informacja 

zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radna Zofia Wilbrandt  wniosła ustnie zapytania: 

- czy na terenie miasta znajdują się hydranty, które nie działają , 

- czy Straż Pożarna mogłaby otrzymać mapkę, gdzie na terenie miasta znajdują się hydranty. 

Ad. pkt. 7 

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Miejskiej za rok 2016 oraz podjęcie uchwały w sprawie 

absolutorium : 

a) Radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2016 wraz z informacją o 

stanie mienia Gminy na piśmie w m-cu marcu  2017 r. Sprawozdanie wraz z informacją o 
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stanie mienia Gminy były rozpatrywane przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu dniu 19 

maja 2017 r. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank przedstawił sprawozdanie z 

wykonania budżetu za rok 2016 wraz z informacją o stanie mienia Gminy . Sprawozdanie 

wraz z informacją stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

b) Radni otrzymali sprawozdanie finansowe na piśmie w m-cu maju 2017 r. Sprawozdanie 

było rozpatrywane przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017 r. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank przedstawił sprawozdanie finansowe . 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

c) Uchwałę RIO.IV-0120-127/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie z dnia 5 kwietnia 2017 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza  Nowego Miasta Lubawskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie za 2016 r. odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Marcin Deja. 

Opinia była rozpatrywana przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dniu 19 maja 2017 r. 

Uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

d) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej – Adam Kłosowski odczytał opinię 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie wykonania budżetu miasta za rok 2016 

oraz wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Nowego Miasta Lubawskiego. 

Wniosek wraz opinią stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

e) Uchwałę RIO.IV-0120-192/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Olsztynie z dnia 26 maja 2017 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Nowego Miasta Lubawskiego za 2016 r. odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej - Marcin 

Deja. 

Uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja otworzył merytoryczną dyskusję nad 

wykonaniem budżetu Gminy za rok 2016. 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 

g) Przewodniczący Rady Miejskiej- Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2016 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXX/193/2017 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 
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h) Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej- Marcin Deja po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Nowego Miasta 

Lubawskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 r. 

Na ustawowy skład 15 radnych w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Rada Miejska w 

głosowaniu jawnym jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie.                                                   

Uchwała Nr XXX/194/2017 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2017-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXX/195/2017 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Jarosław Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie  

na 2017 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXX/196/2017 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2017-2018. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXX/197/2017 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej Rady Miejskiej – Kazimierz Zgliczyński 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia Strefy Płatnego Parkowania na drogach publicznych na terenie 

Nowego Miasta Lubawskiego, ustalenia opłat za parkowanie w tej strefie i opłaty dodatkowej 

oraz sposobu ich pobierania. 
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Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXX/198/2017 – stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe  

Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XXX/199/2017 – stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Odpowiedzi na zapytania radnej Zofii Wilbrandt udzielił  Prezes MPGK sp. z o.o. –Maciej 

Przybylski. 

Na terenie Nowego Miasta Lubawskiego mamy około 500 hydrantów naziemnych i 

podziemnych. Sprawdzamy je we własnym zakresie, gdyż kosztowałoby to około 20 tysięcy 

złotych. Głównie hydranty podziemne są oznakowane na słupkach metalowych, 

nieruchomościach i płotach. Oznakowania systematycznie  niszczone są przez wandali. Co 

roku kilkaset kupujemy. Kolejna sprawa dotyczy widoczności hydrantów. Często na drogach 

są przysypywane tłuczniem, staramy się je odkopywać. Podziemne są usytuowane zazwyczaj 

w pasach drogowych. Bez ingerencji człowieka ulegają też uszkodzeniu. Przy sprawdzaniu 

bazujemy na doświadczeniu pracowników. Mapy elektronicznej nie mamy, gdyż to jest koszt 

kilkudziesięciu tysięcy złotych. 

Radna – Zofia Wilbrandt  

Chodzi o mapy poglądowe, niekoniecznie precyzyjne. 

Prezes MPGK sp. z o.o. –Maciej Przybylski 

Takimi dysponujemy. 

Radna – Zofia Wilbrandt  

Przy ul. Korczaka znajdują się cztery hydranty , które trudno je znaleźć. 

Prezes MPGK sp. z o.o. –Maciej Przybylski 

Nikt nie ma prawa z nich korzystać oprócz Straży Pożarnej i MPGK sp. z o.o. 

Przedstawiciel Straży Pożarnej – Mirosław Ochlak 

Nie wymagamy mapy cyfrowej, ale chociażby wykaz. Bardzo dobry jest przykład 

sporządzenia wykazów przez Gminę Nowe Miasto Lubawskie zs. w Mszanowie czy Gminę 

Grodziczno. Nie wiem dlaczego od p. Prezesa nie otrzymaliśmy odpowiedzi w tej kwestii, a 

tyle czasu minęło. Na pewno nie wszystkie hydranty są do odszukania, gdyż my musimy się 
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do nich dokopywać. Samochody strażackie są zaopatrzone wodę od 2,5 – 4  m sześć. Dlatego 

bym prosił, żeby pochylić się nad tym problemem. Tabliczki w większości są, a czasami 

zdarza się, że ich nie ma. Byłoby bardzo dobrze sporządzić wykaz z ulicami i numerami 

domów w sąsiedztwie których znajdują się hydranty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja 

W trybie pilnym wypadałoby się tym zająć. 

Radny – Andrzej Nadolski 

Zapytał kto finansuje wodę pobieraną z hydrantów. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank  

Wyjaśnił , iż woda ta jest finansowana z budżetu miasta. 

Ad. pkt 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Marcin Deja zamknął obrady XXX sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Mieczysław Kubacki                                                                                Marcin Deja                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  


